
Michałowo, 30.09.2022r.

STANOWISKO RADY MIEJSKIEJ W MICHAŁOWIE 

W SPRAWIE PETYCJI DOTYCZĄCEJ POPRAWY EFEKTYWNOŚCI

ENERGETYCZNEJ 

Rada Miejska w Michałowie na sesji nr XXXVII w dniu 30.09.2022r., po zapoznaniu

się z petycją z dnia 04 maja 2022r., która wpłynęła od: Szulc-Efekt sp. z o.o. Prezes Zarządu –

Adam Szulc ul.  Poligonowa 1,  04-051 Warszawa, która dotyczy,  aby jednym ze środków

poprawy efektywności energetycznej wdrożonym przez Gminę w 2022r. była optymalizacja

wydatków związanych kosztami zakupu energii elektrycznej oraz ewentualna sanacja stanu

faktycznego  i  długofalowe  planowanie  związane  z  zagadnieniami  poruszanymi  przez

wnioskodawcę, oraz po zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia

19.08.2022r. stwierdziła, że Gmina Michałowo w celu optymalizacji wydatków buduje nowe

odcinki  oświetlenia  ulicznego  na  terenie  gminy  w  technologii  LED oraz  w  roku  2022

wymieniła lampy na LED-owe w miejscowości Michałowo. 
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